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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  13/06/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:   1) Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

             2) Υπουργό Εσωτερικών 

            

ΘΕΜΑ:  «Ελλιπές το νομοσχέδιο περί της ευζωίας ζώων συντροφιάς-

Πρόγραμμα ‘Άργος’» 
 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στην από 31/05/2021 επιστολή της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 

Ορνιθολογίας (Π.Ο.Ο),  αναφέρονται ορισμένα κενά του νομοσχεδίου του 

Υπουργείου που αφορά το νέο πλαίσιο για την ευζωία ζώων συντροφιάς- 

Πρόγραμμα «Άργος». 

 

Αρχικά, τονίζεται το γεγονός ότι το εν λόγω νομοσχέδιο  δεν περιλαμβάνει 

ορισμούς εννοιών σχετικά με τα πτηνά, τα οικόσιτα πτηνά και τους 

κατόχους τους. Επίσης, αναφέρεται  σε καταστάσεις που δεν μπορούν να 

εφαρμοστούν σε καμία περίπτωση σε οικόσιτα πτηνά. Ενδεικτικά, 

επισημαίνεται ότι ηλεκτρονική σήμανση οικόσιτου πτηνού  δεν μπορεί να 

υπάρξει καθώς ήδη χρησιμοποιείται ποδοδακτύλιο, ενώ στείρωση και 

καταφύγια οικόσιτων πτηνών δεν υφίστανται. 

 

Σε γενικότερη ανάλυση η Ομοσπονδία παρατηρεί ότι το εν λόγω 

νομοσχέδιο πραγματεύεται περισσότερο τα ζητήματα των γατών και των 

σκυλιών, για τα οποία οι διατάξεις δεν δύνανται να καλύψουν και τις 

ανάγκες των οικόσιτων πτηνών και των ιδιοκτητών τους. 

 

Ελλείψει ορισμών για τα οικόσιτα πτηνά ως ζώα συντροφιάς, το 

Παράρτημα Ι του Κανονισμού  2016/429 ΕΕ μπορεί να προκαλέσει 
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ερμηνευτική σύγχυση και δυσκολίες στο μέλλον. Γι’ αυτούς τους λόγους, 

προτείνεται η διατύπωση ορισμού για κάθε είδος από τα ζώα συντροφιάς. 

 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε να συμπεριλάβετε στο εν λόγω νομοσχέδιο νέες 

διατάξεις που θα υπαγάγουν  με σαφήνεια και τα οικόσιτα πτηνά; 

2) Διατίθεσθε να συνεργαστείτε προς τούτο με επαγγελματίες που 

δραστηριοποιούνται στο χώρο ζώων και πτηνών συντροφιάς, 

κτηνιάτρους και ειδικούς επιστήμονες, προκειμένου να 

επαναδιατυπώσετε με μεγαλύτερη σαφήνεια ορισμένες διατάξεις 

του νομοσχεδίου; 

3) Δύνασθε να επικοινωνήσετε με την Πανελλήνια Ομοσπονδία 

Ορνιθολογίας, προκειμένου να ενημερωθείτε εναργέστερα και 

άμεσα για τα οικόσιτα πτηνά ως ζώα συντροφιάς; 

 

                                  Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




